



Association of Chinese Americans, Inc.
Detroit Chapter of the OCA-Asian Pacific American Advocates

Press Release

Chinese Community Center
32585 Concord Drive
Madison Heights, MI 48071
(248)585-9343

7/29/2021

Healthy Gardening Fair and Night Market Coming on August 28

Madison Heights, MI (July 29, 2021) – The Healthy Gardening Fair is a free community event presented by the Association of Chinese Americans. It is a "Homegrown, Homemade" themed event with a special focus on Healthy Living! This year, the fair will be a two-part event with a Farmer's Market followed by a Night Market and includes: Home Garden Product Sharing; Health & Nutrition Workshops; Information Booths; Craft Booths; Food and Drink Booths; local Farmers; and more.

This year it will be held outdoors on Saturday, August 28th from 5 pm to 9 pm at the Chinese Community Center located at 32585 Concord Dr., Madison Heights, MI 48071. We will also be hosting a special Caregiver's Retreat prior to the event from 2 pm to 5 pm for those individuals that have participated in our past caregiver activities.

To be a Sponsor, Vendor or Volunteer at Healthy Gardening Fair or for further information, visit <https://acadetroit.org/event/aca-2021-healthy-gardening-fair/>.

For more information on the Caregiver's Retreat, visit <https://acadetroit.org/event/aca-caregiver-retreat/>.

Community friends, donors, and volunteers altogether help us to be able to enhance the quality of our services. In appreciation and recognition of all the support and contributions, we would like to invite our community to join the event and have fun together. Please extend a special invitation to your members and friends to join us for the 2021 Healthy Gardening Fair and Night Market. Please feel free to contact (313) 831-1790 or (248) 585-9343 for further questions. Event information is also available on website: www.acadetroit.org. We look forward to meeting you at the event.



Association of Chinese Americans, Inc.
Detroit Chapter of the OCA-Asian Pacific American Advocates

Press Release

Chinese Community Center
32585 Concord Drive
Madison Heights, MI 48071
(248)585-9343

7/29/2021

「健康園藝日」農貿市場及夜市 8/28 熱情登場

Madison Heights, MI (August 2, 2021) – 「健康園藝日」為密西根美華協會最受歡迎的年度重點活動之一，活動以「本地自製」為主題，並且特別關注健康生活的營造。本年度「健康園藝日」，將於 8 月 28 日星期六，下午 5 點到 9 點，於美華活動中心 32585 Concord Dr., Madison Heights, MI 48071 戶外舉行。活動將分為兩單元進行，農貿市場從下午 5 點至 7 點，夜市從下午 7 點至 9 點，內容包括：家庭花園產品分享、健康與營養研討會、公司及公益團體資訊、工藝展位、食品和飲料、本地農產品等等。並於當天下午 2 點至 5 點，舉辦首次看護者退休會，以感謝看護者並為他們提供一個放鬆的機會。

「健康園藝日」商家攤位申請、志願服務申請、活動訊息，請上美華官網：
<https://acadetroit.org/event/aca-2021-healthy-gardening-fair/>。

看護者退休會相關信息，請上美華官網：<https://acadetroit.org/event/aca-caregiver-retreat/>。

美華協會邀請會員及社區朋友們，踴躍參加本年度的「健康園藝日」，一起玩得開心。活動詳情請電洽 (313) 831-1790、(248) 585-9343，或上美華官網 www.acadetroit.org。我們期待在活動中與您會面。